
RDŻ/01/09/2023              Gliwice, dnia 12.09.2023 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 12 września 2023 r., godz. 18.30

Przewodniczący Rady Dzielnicy Kajetan Gornig otworzył posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki, powitał zebranych
członków Rady Dzielnicy, stwierdził  prawomocność obrad (obecnych było 8 członków Rady Dzielnicy, w tym jeden zdal-
nie) i zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad:

1. Sprawy nowe.
2. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu od ostatniego posiedzenia.
3. Propozycje wniosków do budżetu Rady Dzielnicy.
4. Zamknięcie zebrania.

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1)  Sprawy nowe.

➢ Mieszkaniec ul. Mościckiego Pan Adam ●●●●● prosił o wsparcie przygotowanego przez mieszkańców jego ulicy
wniosku do Gliwickiej Inicjatywy Lokalnej dotyczącego budowy drogi w śladzie ich ulicy. Wniosek wraz z kon-
kretnymi wyliczeniami przedstawiła Pani Barbara  ●●●●●●, jako przedstawicielka mieszkańców. Koszt całości
wyliczony został na kwotę 338.814 zł, wkład finansowy mieszkańców – 60.000 zł, a wkład rzeczowy – 46.000 zł.

➢ Po wysłuchaniu i zapoznaniu się z wnioskiem Przewodniczący Rady Dzielnicy przystąpił do głosowania nad po -
parciem inicjatywy mieszkańców. 

W głosowaniu wzięło udział 8 radnych: „za” było 7 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymał” się 1 radny.
Przewodniczący stwierdził, że Uchwała stanowiąca załącznik do niniejszego protokołu została zaakceptowana.

➢ Następnie głos zabrał p. Andrzej ●●●●, który poinformowała Radę, że on wraz z gronem młodych mieszkańców
dzielnicy planuje powołać do życia Stowarzyszenie mieszkańców naszej dzielnicy. Przewodniczący Rady podpo-
wiedział, aby w tym celu umówić się na spotkanie z p. Ewą Baron z CENTRUM 3.0, która podpowie w jakiej for -
mie mogłoby się to przedsięwzięcie udać.

➢ Dodatkowo p. Andrzej ●●●● stwierdził, że jest w trakcie powoływania do życia drużyny piłki nożnej na trawie
pod nazwą SPARTA ŻERNIKI. Przedstawił wzór koszulek zawodników zasponsorowanych przez samych zaintere-
sowanych oraz prosił o wsparcie Rady w zakupie 3 piłek treningowych. Wszyscy Radni jednogłośnie wyrazili na
to zgodę.

Ad 2) Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działań od ostatniego posiedzenia Rady.

➢ Przewodniczący Zarządu poinformował o naprawie uszkodzonej lampy ulicznej przy ul. Noworocznej.

➢ Dodatkowo Przewodniczący Zarządu poinformował o otrzymaniu odpowiedzi z Wydziału Usług Komunalnych
UM dotyczącej odmalowania ławek przy tzw. rolkowisku. Naczelnik Wydziału Pani Mariola Pendziałek przekaza-
ła informację, że odświeżenie ławek nastąpi w III-IV kwartale br. i zostanie wykonane przez MZUK.

➢ Przewodniczący Zarządu wystosował pismo do ZDM-u w sprawie usunięcia zauważonych usterek drogowych:
naprawy luster drogowych, obcięcia gałęzi zasłaniających znaki drogowe lub utrudniających korzystanie z chod -
ników oraz oznakowania ulic w Starym Osiedlu, o które Rada prosi kolejny raz.

➢ Przewodniczący Zarządu przekazał również zaproszenie do dyskusji ws. Planu Urządzenia Lasu. Zaproszenie to
jest nieco niezrozumiałe i chyba zbędne, gdyż PUL dla naszego Lasu Żernickiego został zaakceptowany w roku
ubiegłym i obowiązuje do 2031 r.

Ad 3) Propozycje wniosków do budżetu Rady Dzielnicy.

➢ Przewodniczący Zarządu przedstawił bieżący stan budżetu Rady i poinformował, że do rozdysponowania pozo-
stało około 6.200 zł.
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➢ Z tej kwoty Radni zaproponowali następujące wydatki:
400 zł na zakup 3 piłek do gry w piłkę nożną
2.500 zł na zakup ok. 100 parasoli reklamujących naszą dzielnicę.

➢ Pozostała kwota zostanie rozdysponowana na następnym posiedzeniu Rady.

Ad 4) Zamknięcie zebrania.

Na tym zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy.
Termin kolejnego posiedzenia Rady Dzielnicy ustalono na godz. 18:30 w dniu 10 października 2023 r. 

      Protokołowała: Przewodniczący Rady Dzielnicy:

      Renata Koszorz

       …...................      ….......................................

             (podpis)       (podpis)
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